

輔導科 108 年度 4 月份家屬活動看板

The Bulletin Board of the Family Activity in April, 2019

1. 四月份收容人家庭支持方案「受戒治人順流返家」

The Family-Supporting-Inmates Program: Helping The Inmates Recovery and Going Home Smoothly in April

4 月 23 日下午，本所辦理四月份收容人家庭支持方案「受戒治人順流返家」家庭輔導團體活動，於中正堂舉行，共計 15 組家庭、23 名家屬參加，團體帶領為本所社會工作員鐘惠貞、李雅玲、盛均君、顏蔚吟。

In the afternoon of April 23, we held the family-supporting-inmates program: the family counseling groups in our facility. There were 15 families, including 23 family members joining this program. The group leaders are the social workers Zhong, Li and Sheng as well as the clinical psychologist Yan.

相關照片



相關照片





2. 108 年度母親節電話懇親

The Phone Visits For Mother's Day in 2019

4 月 25 日上午，於一教區團體輔導室及三教區日新堂舉行 108 年度母親節電話懇親，並由輔導科長頒發感謝狀予中華電信股份有限公司臺灣北區電信分公司臺北營運處，一教區收容人、二教區收容人(受觀察勒戒人除外)及各視同作業單位等 303 名參加，三教區受刑人 264 名參加，共計 567 名。

In the morning of April 25, we held the phone visits for Mother's day in section one and three in the facility. The testimonials were given to Chunghwa Telecom and Chunghwa Post Co., Ltd by Section Chief of Assistance And Guidance. There were 303 inmates from section one and two, as well as 264 inmates from section three attending the activity.

相關照片

相關照片



3. 108 年度感恩沐足技訓家庭日

The Family Day "Washing Parents' Feet With Gratitude" for Skill-Training-Courses Inmates in 2019

4月26日上午，本所結合佛教慈濟慈善事業基金會辦理「108年度感恩沐足技訓家庭日」，活動由所長主持，共計有22名慈濟來賓、7名收容人家屬及13名收容人參加。

In the morning of April 26, Tzuchi Foundation and the center cooperatively held the Family Day “Washing Parents’ Feet with Gratitude” for inmates who have attended the skill training courses of our center. It was hosted by the superintendent and there are 22 members of Tzuchi Foundation, 7 family members and 13 inmates attending the activity.

相關照片



相關照片

